



ပျံ

ကြောက်လန့်ခြင်း။

အပေါစီးမှ ကြောက်လန့်မှုသည် အကြောက်ဆုံးဖြစ်သည်။



ဒုတိယကမ္ဘာစစ်အတွင်းတွင် ဥရောပ၏ အဓိက နယ်မြေသည် အဂင်္ဂလိပ်တို့၏ ကျူးကျော်မှုကို ခုခံကာ ကွယ်ခဲ့သည်။ Europa သည် ပျံသန်းသောဗုံးကို တီထွင်ခဲ့သည်။ ၎င်း၏ အဓိကရည်ရွယ်ချက်မှာ အဆောက်အအုံများနှင့် အခြေခံအဆောက်အအုံများကို ဖျက်ဆီးရန်ဖြစ်သည်။ ဘေးထွက်ဆိုးကျိုးသည် ကြားသူတိုင်းကို ကြောက်ရွံ့ထိတ်လန့်စေသည့် ရိုက်ခတ်မှုမတိုင်မီ ဆူညံသံ။



ဗုံးပျံ

+ >>

 ဒရုန်း(ပျံဝဲ)



ပျံသန်းဗုံး-
အလေးချိန် 2,150 ကီလိုဂရမ်၊ အလျား 8.32 မီတာ၊ အနံ 5.37 မီတာ၊ အမြင့် 1.42 မီတာ၊
ထိပ်ဖူး အလေးချိန် 850 ကီလိုဂရမ်၊
အမြန်နှုန်း 640 km/h

ဒုတိယကမ္ဘာစစ်အပြီး။
အဂင်္ဂလိပ်နှင့် အမေရိကန်တို့သည် ပျံကျဗုံး ဒီဇိုင်းများကို ခိုးယူခဲ့ကြသည်။ ဒီဇိုင်းနာတွေကို လည်း ပြန်ပေးဆွဲတယ်။



နှစ်ပေါင်းများစွာ သုတေသနနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအပြီးတွင် အမေရိကန်သည် 'ဒရုန်း' ကို ဖန်တီးခဲ့သည်။ ကီလိုမီတာ ထောင်ပေါင်းများစွာ အကွာအဝေးတွင် အဝေးထိန်းခလုတ်ဖြင့် ပဲ့ကိုင်ထားသည်။ ထိတ်လန့်တကြား ပျံဝဲလာသည်။



အရပ်သားများကိုသတ်ရန် 'Flying Bomb' သို့မဟုတ် 'Drone' ကို အသုံးပြုခြင်း။ 'စစ်အင်ဂျင်နီယာ' သည် 'စစ်ရာဇဝတ်မှု' ဖြစ်ပါ သလား။ တာဝန်ခံမှု-ဒေါ်R7!



US Drone > သားကောင်များ

ကမ္ဘာပေါ်တွင် အတက်ကြွဆုံး လူသတ်သမား၊ အမေရိကန် သမ္မတ ဘားရက် အိုဘားမား။ လက်နက် မဲ့ အရပ်သားများကို ချေမှုန်းရန် သူ၏ Drone များကို အမိန့်ထုတ်ခဲ့သည်- ကလေး၊ ကလေးများ၊ မိခင် များ၊ ဖခင်များ၊ အဘိုးအဘွားများ။ ။ သူသည် အဆိုးဆုံး ဆန်ကျင်သူဖြစ်သည်။ ၁ ဘုရားသခင် ရာဇဝတ် ခေါင်းဆောင်၊ သူ့ခေတ်သူရှောင်ဖယ်၊ ရုတ်ဒေါ်R7!

အကျင့်ပျက်တဲ့ နော်ဝေလူမျိုးတွေက သူ့ကို ငြိမ်းချမ်းရေးဆု ပေးတယ်။

Universe Custodian Guardians သည် Obama ကို Assassin အဖြစ်ရှာဖွေသည်။ (ကမ္ဘာ့ အတက်ကြွဆုံး) ဆုတစ်ဆုရဖို့ အဆင်မပြေဘူး။ ပြန်လည်စဉ်းစားရန် UCG မှ ငြိမ်းချမ်းရေးဆု ကော်မတီထံ ဆက်သွယ်ခဲ့သော်လည်း သူတို့က ကျွန်ုပ်တို့ကို လျစ်လျူရှုခဲ့သည်။ အိုဘားမားသည် Piece Prize ကို လက်ခံရယူခဲ့သည်။ အိုဘားမားက သူ၏ မှားယွင်းမှုများကို ပြသခဲ့သည်ကို လက်ခံ ခြင်းဖြင့် တာဝန်ခံမှု လိုအပ်နေသော ယုံကြည်ချက် ကင်းမဲ့သူ၊ ရှောင်၊ ရုတ်ဒေါ်R7

ငြိမ်းချမ်းရေးသည် စိတ်တဖန်ဖြစ်သည်။

အကြမ်းဖက်မှုသည် ခြိမ်းခြောက်မှုဖြစ်သည်။

ရုပ်'အကြမ်းဖက်မှု' အိမ်မှာ စလှိုက်။

အကြမ်းဖက်မှုအတွက် နေရာမရှိပါ။
အာကာသစူးစမ်းလေ့လာခြင်း၊ ကိုလိုနီပြုခြင်း !

